

| | |
|--|---|
| <p>To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: ARAB COOPERATION FINANCIAL INVESTMENTS CO. Date: 31-12-2025 03:27:34 PM Subject: Mohamed Taha resignation announcement</p> | <p>السادة هيئة الأوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: التعاون العربي للاستثمارات المالية التاريخ: PM 03:27:34 2025-12-31 الموضوع: افصاح استقالة الموظف محمد طه</p> |
| <p>Reference Number: LG/12/2671 Date: 31/12/2025 To the esteemed Securities Commission Subject: Resignation Disclosure Greetings, Please be advised that Mr. Mohammed Raed Waleed Taha, from the Compliance Department (details below), has submitted his resignation from the company, which was accepted effective Wednesday evening, 31/12/2025. Name: Mohammed Raed Waleed Taha Last Position: Compliance Officer - Compliance Department Certification: None Sincerely, Arab Cooperation for Financial Investments LLC • Copy to the Amman Stock Exchange Director of Legal and Compliance Raed Al-Mashaleh Head of Support and Assistance Rami Khalifa</p> | <p>السادة هيئة الأوراق المالية المحترمين الموضوع: إفصاح عن استقالة. تحية طيبة وبعد،،، يرجى التكرم بالعلم بأن السيد محمد رائد وليد طه- دائرة الامثال التالية بياناته قد قدم استقالته من العمل لدى الشركة وتم قبولها اعتبارا من مساء يوم الاربعاء الموافق 2025/12/31. الاسم: محمد رائد وليد طه. آخر منصب وظيفي: موظف امثال- دائرة الامثال. الاعتماد: لا يوجد اعتماد. وتفضلوا بقبول فائق الاحترام،،، نسخة للسادة بورصة عمان. شركة التعاون العربي للاستثمارات المالية ذ.م.م مدير دائرة القانونية والامثال رائد المشاعلة رئيس إدارة الدعم والمساندة رامي خليفة</p> |
| <p>Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: Raed Mashaleh</p> | <p>وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Raed Mashaleh</p> |